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Svar på interpellation från Petar Kotljarevski (V)  

Petar Kotljarevski (V) har vid kommunfullmäktige 2023-03-27 lämnat en interpellation med 

följande frågeställningar:  

1. Vad avser kommunledningen att göra med ej slutbehandlade motioner? 

2. Kommer man att göra en handlingsplan? 

3. Kommer man att ta fram en rutin så att kommunallagen efterföljs? 

 

Jag vill lämna följande svar: 

Enligt kommunallagen 4 kap § 19 får ledamöter i fullmäktige väcka motioner och enligt § 35 ska 

en motion, om möjligt beredas på ett sådant sätt att fullmäktige kan fatta beslut inom ett år från 

det att motionen väcktes. 

Vi kan konstatera att tidigare kommunledning inte kunnat hantera inkomna motioner på det sätt 

som kommunallagen rekommenderar och att allt för många motioner lämnats obehandlade 

Motioner är ett viktigt verktyg för oppositionen att framföra sina förslag. Haningealliansen 

kommer nu att ta tag i detta så att de delar av den demokratiska processen som har haltat efter nu 

får ha sin gång. 

Kommunledningen har nu tagit fram en planering för samtliga motioner och cirka fem till sex 

motioner kommer behandlas vid varje fullmäktigesammanträde. Med denna planering kommer 

kommunfullmäktige ha behandlat alla motioner innan årsskiftet. Även nya motioner som anmäls 

kommer vara med i planeringen med de gamla motionerna och slutbehandlas inom 

kommunallagens krav.  

 

Med hänvisning till ovanstående hemställer jag att kommunfullmäktige beslutar att anse 

interpellationen besvarad.  
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